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Concept Verslag 

Algemene Ledenvergadering 

Sportvisserij Fryslân 

21 mei 2024 

Hotel Heidehof, Heerenveen  
 

 

Aanwezig:  erelid Rindert Procee, Eelke Boersma VBC, Marcel Hölterhof Sportvisserij 

Nederland, Jan Kamman Sportvisserij Nederland 

Met kennisgeving afwezig: erelid Sake van der Meer, Jon Visser Beroepsvisserij, Rosetta 

Kooistra Sportvisserij Nederland. 

 

Opening en mededelingen 

De voorzitter, Obe Veldman, opent de vergadering en heet iedereen welkom. 

 

Vervolgens vraagt de voorzitter aandacht voor al degenen die ons zijn ontvallen.  

De vergadering neemt hiervoor een kort moment van stilte in acht.  

 

Mededelingen: 

- HSV ’t Stikelbearske doet een bijdrage van € 5000 aan de pot voor het onderhoud 

van de voorzieningen. 

HSV Leeuwarden gaat 5 jaar lang jaarlijks € 10.000 doneren aan deze pot. 

HSV De Deinende Dobber gaat ook € 5000 doneren. 

- Pyt Achenbach gaat per 1-9-2024 met pensioen. Jan Pieter Jongsma gaat per 1 juli 

met pensioen. 

- 29 en 30 juni vindt het EK dobbervissen plaats in Spannenburg. 

- 14 juni is de landelijke hengelsportverenigingsdag. 

 

Vaststelling agenda 

De agenda is akkoord en wordt definitief vastgesteld. 

 

Verslag ALV 23 mei 2023 en ALV 29 november 2023. 

De vergadering keurt de beide verslagen goed.   

 

Jaarverslag 2023 

Het Jaarverslag 2023 is vooraf beschikbaar gesteld via de website en wordt aan de 

vergadering ter goedkeuring voorgelegd. Er zijn geen op- en/of aanmerkingen.  

Derhalve wordt het Jaarverslag 2023 ongewijzigd goedgekeurd.  
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Organisatie Ontwikkeling 

Jan Kamman van Sportvisserij Nederland geeft uitleg over een aantal gezamenlijke zaken van 

de federaties en Sportvisserij Nederland waar men nu mee bezig is. Het strategische 

beleidsplan is bijna compleet. Ook de gezamenlijke CAO en de financiële administratie zitten 

in de eindfase.  

Als eerste doet Jan uitleg van de route naar de totstandkoming van het strategisch 

beleidsplan. De missie is dat wij willen dat iedereen kan sportvissen op een duurzame en 

verantwoorde manier. Om dit te realiseren richten wij ons de komende jaren op 5 

speerpunten: 

1. Het realiseren van duurzame sportvisserij 

2. Het versterken en verbeteren van belangenbehartiging 

3. Eenheid: één slagvaardige en dienstbare organisatie 

4. Het streven naar gezonde visstand en beschermen onderwaternatuur 

5. Vergroten van de dienstbaarheid aan sportvissers en verenigingen 

 

Dit strategisch beleidsplan moet nog worden goedgekeurd in de ALV van Sportvisserij 

Nederland op 1 juni 2024. 

 

Tijdens de extra ALV van Sportvisserij Nederland op 7 maart 2024 is besloten om te gaan 

kijken of het mogelijk is om tot 1 gemeenschappelijke sportvisserijkoepel te komen. 

Dat gaan we doen vanuit de verenigingen samen met de federaties en Sportvisserij 

Nederland. Het besluit is er nog niet. Deze zal worden voorgelegd in een ALV aan de 

verenigingen. 

 

Met één organisatie kunnen we beter het hoofd bieden aan bedreigingen en uitdagingen, 

met één stem de belangen van de sportvissers behartigen, efficiënter werken en de kracht 

van onze medewerkers beter benutten. 

Er is een team opgesteld die dit proces het gaat begeleiden. De bedoeling is om op 1-1-2026 

te komen tot deze organisatie. 

 

Uitgangspunten voor het team zijn: 

- Regionale aanwezigheid blijft. 

- De huidige federatiekantoren blijven aanspreekpunt van de HSV’en. 

- Zorgvuldige afspraken over financiële reserves federaties. 

- Een baangarantie voor de medewerkers, iedereen houdt werk maar misschien niet in 

exact dezelfde functie. 

 

De uitdagingen zijn: 

- Visrechten, hoe gaan we daar mee om? De gezamenlijke lijst. 

- Wedstrijden, worden het federatieve wedstrijden, districtswedstrijden? 

- Financiën. 

- Governance, hoe gaan we de inspraak van de verenigingen regelen? 
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Vragen HSV Leeuwarden: 

1. Begin je bij de verenigingen om overal de grondgedachte voor de nieuwe organisatie 

gelijk te maken voordat je gaat bouwen? 

Antwoord Jan: De bedoeling is om de verenigingen mee te nemen in dit proces, maar 

dat alles gelijk moet zijn is niet het geval. Er zullen altijd regionale verschillen zijn. 

2. Is er ook een waardeoordeel over het functioneren van de verenigingen en de 

toekomst van de verenigingen?  

Antwoord Jan: De verenigingen blijven de basis van de organisatie omdat de 

regionale kennis en contacten ontzettend belangrijk zijn. 

 

3. Wij als vereniging hebben een werkgeversverantwoordelijkheid. Welke 

verantwoordelijkheid heeft de vereniging wanneer er gedoe komt over het wijzigen 

van een functie van een werknemer? Is er een sociaal statuut? 

Antwoord Jan: Er is een gezamenlijke medezeggenschapraad die al bij elkaar zit om 

de belangen van de medewerkers mee te nemen.  

 

HSV Voorwaarts: 

Goed idee maar met heel veel losse eindjes. Vooral wat betreft de financiën. Wat 

voor ons heel belangrijk blijft is dat de centen die hier horen hier ook blijven. 

Antwoord Jan: Dit geluid komt uit alle federaties. 

Marcel Holterhöf voegt toe dat alle federatieve penningmeester in een adviesgroep 

om met een goed voorstel te komen. 

 
Terugkoppeling “Toekomst HSV’en” 
Op 2 en 10 april tijdens de regiobijeenkomsten is het voorstel toekomst HSV’en 
gepresenteerd door Albert Abbink en Frans Temme. 
Tijdens deze bijeenkomsten hebben we in groepjes 3 stellingen besproken. Het ging om de 
volgende stellingen: 

- Verenigingen hebben hun functie verloren en zijn niet meer van deze tijd. 
De meeste verenigingen waren het hier niet mee eens, maar we moeten wel 
meegaan met onze tijd. WBTR, Statuten etc. 

- Het is niet nodig in te grijpen, het probleem lost zich vanzelf op. 
De meningen zijn verdeeld. Een aantal HSV’en hebben problemen met het vinden 
van vrijwilligers en zien toekomst in het voorgestelde model maar ook HSV’en die het 
op een andere manier op willen lossen. 
Bij het niet ingrijpen wordt wel het advies gegeven om een plan van aanpak te maken 
voor verenigingen die het moeilijk hebben 

- Over 5 jaar bestaat onze vereniging nog en hebben we een voltallig bestuur. 
80% zijn er nog, 10% is twijfelachtig en 10% die denk er niet meer te zijn. 

 
Sportvisserij Fryslân gaat het plan verder uitwerken en komt met een plan van aanpak. 
 
Albert Abbink geeft aan dat hij blij is dat er iets in gang is gezet. 
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Financiële zaken  

De financiële stukken (jaarrekening 2023, begroting 2024/2025) zijn opgenomen in de 

stukken. De penningmeester geeft een uitvoerige toelichting en legt de financiële stukken 

ter goedkeuring voor aan de vergadering.  

 

HSV De Rietvoorn Kootstertille heeft een punt van zorg wat betreft de bankrekeningen en 

het deposito garantiestelsel. 

Klaas: Het is heel lastig wanneer je niet financiert bij een bank het geld daar weg te zetten. 

Verder acht Klaas het risico niet zo groot. 

  

HSV Voorwaarts vraagt of er al een doorkijkje gegeven kan worden van na 1-1-2026. 

Antwoord Klaas: Nog niet bekend hoe een begroting er dan uitgaat zien. 

 

De jaarrekening 2023 en begroting 2024/2025 worden goed gekeurd. 

Vanaf dit jaar gaan we aan het einde van het jaar een ALV houden met een bijstelling 

begroting van het lopende jaar en een concept begroting voor het komende jaar. 

 

Jaarplan 2024 

Het Jaarplan 2024 is vooraf beschikbaar gesteld via de website en wordt aan de vergadering 

voorgelegd.  

Het Jaarplan wordt goedgekeurd. 

 

Bestuurszaken 

  

Klaas Spoelstra; aftredend en herkiesbaar  

Rick van der Sluis; aftredend en  herkiesbaar 

Bij acclamatie worden beide heren herkozen.  

 

Jan Bouma; kandidaat bestuurslid 

Bij acclamatie wordt Jan verkozen als algemeen bestuurslid. 

 

Rondvraag: 

 

- HSV De Rietvoorn: Wat is de stand van zaken bij Kootstertille? 

Antwoord: De vergunningen voor Kootstertille zijn aangevraagd en hierna gaan we 

een planning maken voor het traject. 

Het verzoek voor de verlenging van het opstalrecht voor Helomavaart ligt inmiddels 

ook bij de gemeente. 

- HSV Idaarderadeel: Zijn er voorbeeldstatuten die de vereniging kan gebruiken? 

Antwoord: Er is inderdaad een format op de site van Sportvisserij Nederland en 

anders kun je contact opnemen met Albertje. 

HSV Voorwaarts geeft aan dat alle verenigingen voor 1 juli 2026 hun Statuten en 

WBTR op orde moeten hebben. 
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- HSV De Tjonger: Is de kaart met het overzicht van de vissteigers in Fryslân nog 

aanwezig? 

Antwoord: Deze is er nog. Neem maar even contact op met Gerben. 

 

- HSV Idaarderadeel: De GPS functie op de visplanner wordt gemist. 

Antwoord: Het probleem is bekend en wordt door Sportvisserij Nederland opgelost. 

 

 

Sluiting 

Er is een verzoek binnengekomen om de vergadering een half uurtje later te laten beginnen 

en misschien een keer op een andere dag te plannen. Hiermee gaan we aan de slag. 

 

Na applaus voor Pyt Achenbach en Jan Pieter Jongsma voor hun inzet voor Sportvisserij 

Fryslân sluit de voorzitter de vergadering. 


